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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 
Dato: 18. december 2023 

Sted: Chr VI Overdrevskro 

Tidspunkt: kl. 18.00-20.30 
Spisning med personalet fra 17.30 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

Deltagere:  
Forældre: Signe, Navid, Rune, Astrid, Peter, Sanne 
Personale: Marianne og Birgitte 
Ledelse: Anne Gitte og Anne Katrine 
Elevråd: Sophia, Sif (deltager på punkt 1-5, forventet 18.00-19.20) 
 
Fraværende:  

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der 

særlige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B). 

Tid 

 

Referat/Noter 

Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 

konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Ansvarlig 

1 Godkendelse af dagsorden (B) 

 

5 

min 

Godkendt  

2 Kort orientering (O) 

- Fra skoleledelsen 

- Fra formanden 

- Fra børnehaven/SFO 
- Fra eleverne 

- Fra øvrige medlemmer 

20 

min 
Skoleledelsen: 

− Ansættelse af ny lærer 

Der er en ny lærer. Ralf. Han har 12 års erfaring. 

Idrætslærer m.m. Starter 1. januar. 

Der kommer nogle mindre skemaændringer til 

januar og igen efter vinterferien, hvor 5-6. Kl. 

Afslutter HDS. 

 

− Kommende 0.klasse 

Der er 14 børn indskrevet i kommende 0. klasse. 

Heraf er der muligvis 2 skal visiteres til andet 

tilbud. 

 

− Nye datoer til årshjulet 

Der er kommet justeringer i datoerne pga. 

Skoleforum / møde med foreningerne. Se 

nedenstående datooversigt. 

 

− Fondsansøgning 

Villumfonden har givet midler til en “planteskole” - 

ved højbedene, hønsehuset i Fritterhaven, så det 

bliver et stort udendørs læringsrum. Der er 

bevilliget 93.000 kr. 

 

Formanden: 

− Skoleforum 

Det skal fremover være møder der skaber debat. 

Mere “kant” på forumsmøderne. 

 

− Suppleringsvalg 

Det er undervejs. 

 

- Cykelsti 

Der er begyndt debat omkring cykelsti til 

Ørslevvester. 

 

- Ønske om byggeri til 42 nye boliger i 

Gyrstinge. Evt. Ved Bondebjergvej. 

Byg og Bo, Lokalrådet og skolebestyrelsen er 

involveret.  

Katrine 

 

 

 
Peter 

 

 

Anne Gitte 
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Børnehaven/SFO:  

- Morgen-SFO 

Vi kigger på planlægningen fremadrettet. 

 

SFO: vi arbejder med hvordan det samlede SFO 

tilbud kan se ud fremover. 

 

Valghold: der har været varieret med antal 

tilmeldinger. Nogle kun få tilmeldte – andre har 

været meget populære. 

 

3 Tilbagemelding fra møde med 

Byskovskolen (O) 

15 

min 
Møde med Byskovskolen skoleleder, og 

bestyrelsens næstformand. 

Debat om hvordan samarbejdet kan se ud 

fremover. Henning og Anne Katrine laver udkast til 

et princip for samarbejdet. 

I uge 17 er der brobygningsuge, hvor der er 

mulighed for at prøve forskellige valgfag. 

Større fokus på hvordan skolerne indbyrdes kan 

bruge hinandens kompetencer bedre. 

 

Katrine og 

Peter 

4 Oplæg om visionen for Kildeskolen 
(O) 

20 
min 

Katrines præsentation fra jobsamtalen til stillingen 
som skoleleder på Kildeskolen. 

 

 

Katrine 

5 Nyt princip for samarbejde mellem 
skole og hjem (D) 

- Udkast til princip 

20 
min 

Udkastet er udarbejdet for en del tid siden med 
udgangspunkt i de tidligere principper, og skal 

muligvis justeres. Vi tager en indledende drøftelse 

ud fra udkastet.  

Der laves et nyt udkast. 
 

Astrid, 
Signe og 

Sanne. 

Marianne 

 Pause 5 

min 

  

6  Revidering af princip for SFO (B) 
- Nyt udkast 

10 
min 

Anne Gitte præsenterer nyt udkast til princip for 
SFO, med rettelser fra sidste møde indarbejdet. 

Enkelt rettelse – derefter klar til underskrift. 

Princippet er godkendt. 

  

Anne Gitte 

7 Anvendelse af skolebestyrelsens 

midler 

 

10 

min 

Ledelsen har forespurgt om vi vil anvende nogle af 

skolebestyrelsens frisatte midler til 

(med)finansiering af en bus og indgang til 

Eksperimentariet ifm. projektuge i uge 5. 
Bestyrelsen vil gerne støtte turen. Dog undersøges 

det om der kan findes en billigere løsning på 

transporten. 

 

Peter 

8 Kommunikation fra 

skolebestyrelsen (D) 

- Skriv til Kildenyt 

15 

min 

Indlæg til Kildenyt/Bøgebladet. 

Godkendt og udsendes til nytår. 

 

Oversigt over bestyrelsesmedlemmer. 
Fællesbillede af bestyrelsen 

 

Flyer om skolen og dens værdier med citater fra 

forældre, personale og elever.  
Husk at medbringe/sende citater til Astrid 

Evt. Personale input til hvorfor Kildeskolen er et 

godt sted at arbejde. 

 

Astrid 
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9 Næste møde 

 

15 

min 

Temamøde om udvikling af de fysiske rammer, 

herunder evt. integreret institution 

Katrine 

10 Eventuelt 10 

min 

Aktivering af Forældrerådet?  

 
 

 

 

 
 

 

 

Kommende møder i skolebestyrelsen: Punkter iflg. årshjul 

9. Januar: Skoleforum  

18 januar: Temamøde 16.00-18.00 Udvikling af de fysiske rammer, herunder evt. integreret 
institution 

7. Februar Princip for Åben skole  

Regnskab 

Forretningsorden 

 

7. Marts: Fællesmøde med foreninger 

 

 

8. April: Fællesmøde forældreråd  Spirestart og velkomst til nye forældre 

 

2. maj: Skoleforum 

 

 

7. Maj Budgetopfølgning 
Input til årsberetning 

6. Juni Oversigt over arrangementer i næste skoleår  

Input til SB-årshjul næste skoleår 

Næste års forældremøder 

Evaluering af bestyrelsens arbejde 

1. juli/midt august? 

 

 

 


